
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 9. august 2022 kl. 15.00

Dagsorden:

1. Referat fra mødet 10. maj

2. Bridgens Dag - søndag den 28. august

a. Hollænderhaven reserveret

b. Traktement - hvad skal serveres

c.  Annoncering - hvor skal annonceres - hvem sørger herfor

d. Flyers/postkort - hvor skal disse uddeles - kopi af flyer vedlagt

e. Lokaler til undervisning reserveret hos Ældre Sagen

f.  Online begynderhold under DBf

3. Spilleplan 2022/2023

4. Nyhedsbrev august 2022 - udkast vedlagt

5. Klubledermødet 12. maj i distrikt Storstrøm

6. Vækst-møde på teams 4. juli - deltagere Line og Hans Ove

7. Gåsetårnsturnering

a. annoncering i Dansk Bridge - oktober 

b. separat invitation - til hvilke klubber ?

8. Eventuelt

a. TL-kursus opfølgning - Hanne Bruhn tilmeldt

b. Hollænderhaven - 50-års jubilæum 8. juli

c. Klubdag i DBf 12. november 2022

d. Klubhold - distriktsfinale søndag 11. september

e. Lokaler til undervisning reserveret hos Ældre Sagen

f. Invitation til GULDTURNERING 2023 i Rødby

g. Sommerbridge i Væggerløse, onsdage i august 2022

Afbud fra Anne og Olaf

Ad.1. Intet at bemærke

Ad.2.  A. Bestyrelsen kommer kl.12 for at gøre klar. Der skal opsættes 

            3 borde i et  Lille  lokale nærmest scenen.  

       B. Der tilbydes øl, vand og vin.

       C. Line slår op på  Facebook 4760 Vordingborg hjælper hinanden. 

          Forsiden fra postkort bruges som blikfang.

          Bent henvender sig til Vordingborg In, Hans Ove til Sydsjæll.

    Tidende.

          Annemarie ligger foldere og postkort på Biblioteket, i tennis

          klubben, Sejlklubben, ÆldreSagen, roklubben og hos Skjold

          Skjold Burne,  Line ligger i Golfklubben. Hans Ove ligger hos

          Ole Stage og Bent hos ComputerPaletten

       E. Ok.

       F. Der startes hold op i september online Ad.3. Bestyrelsen  

     besluttede, at vi ikke spiller hold i år

Ad.4. Bent laver en tilføjelse vedrørende RealBridge, ellers intet 

Ad.5. Hans Ove, Bent og Olaf deltog. Bent refererede kort fra mødet.

Ad.6. Line refererede kort fra mødet, der var ikke noget vi umiddelbart

      kunne bruge.

Ad.7.  A. TAMU er reserveret.

       B. Bent kontakter Præstø  og Stege for eventuelt samarbejde.



          Hvis ikke de ønsker det, aflyser vi.

Ad.8.  A. Weekend i september.

       B. Bent refererede fra jubilæet, hvor vi havde en stand. Der var

          få deltagere.

       C. Alle fra bestyrelsen må  deltage, foreløbig deltager Bent.

       D. Pt ingen tilmeldt.

       E. Se ovenfor

       F. Afholdes d. 8/1- 2023 i Rødbyhallen

       G. Mulighed nævnt

       Næste møde d. 4/10.

Ref Annemarie      


